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ACTA SESSIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE DE LA 
BATLLÒRIA 2019-2023. 
 
Data: 6 d’abril de 2021 -  20.00 hores 
 
Lloc: Unió Batllorienca 
 
Assistents: Anaïs Medina (presidenta); Quim Pagès; Antoni Comajuan; Jordi Gómez; Quim 
Ponce; Jordi raig; Joan Ridorsa; Quim Colominas (secretaria). Assisteix també la regidora 
d’espai públic, Patrícia Rodríguez. 
 
La presidenta, Anaïs Medina, obre la sessió quan són les 20.00 hores, amb l’ordre del dia a 
tractar següent: 
 

1. Aprovació si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
2. Ponència la Batllòria: eina de seguiment del Pla de Mandat 2019-2023. Vinculació amb 

el Consell de Poble. 
3. Informació i anàlisi dels projectes programats. 
4. Precs i preguntes 

 
1.Aprovació si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
La presidenta demana a les persones assistents si tenen quelcom a dir respecte l’esborrany de 
l’acta de la sessió de 2 març, que s’ha tramés juntament amb la convocatòria. L’acta s’aprova 
sense observacions, per unanimitat. 
 
 
2.Ponència de la Batllòria. Atès que hi ha temes del punt 3 que es volen prioritzar, s’ajorna el 
tractament d’aquest punt. 
 
 
3.Informació i anàlisi dels projectes programats. 
 

 Remodelació del Parc del camí Ral: el lliurament previst per a finals de març s’ha 
endarrerit i es farà durant l’abril. L’equip redactor presentarà les propostes al Consell, la 
primera setmana de maig. Amb el projecte disponible es podrà fer la previsió 
pressupostària per a l’execució de les obres durant el 2022. En aquest context sorgeix 
el tema de l’àrea d’activitat física per a gent gran, que es diu, hauria d’atendre’s, bé en 
el context del parc del camí Ral o altra espai (davant Camp de futbol; pistes de petanca 
infrautilitzades; omeda del camí Ral...). S’acorda recuperar el projecte i mirar 
d’implantar-lo al més aviat possible. 
 

 Coberta i forjats de can Bruguera: treballs en procés. Es planteja quina destinació tindrà 
l’espai i s’indica que ara per ara, l’espai no té una finalitat específica, que els treballs 
s’han dut a terme per arranjar i consolidar l’edifici per tal que no es deteriori. Els usos 
vindran donats pel Pla d’equipaments, què és en procés de redacció. 
 

 Adequació del Centre Cívic del carrer Major: El projecte lliurat a l’Ajuntament presenta 
algun punt que cal aclarir però en breu estarà disponible i les obres es podran executar 
dins del 2021. 
 

 Nova Rotonda Riells: es compta que en molt breu termini s’iniciaran les obres. A finals 
d’abril, primers de maig. 
 

 Càmeres de seguretat: s’ha redactat el plec de prescripcions tècniques. Continua el 
procés de licitació. 
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 Consultori mèdic: s’ha rebut del Servei Català de la Salut, el programa funcional, a 

partir del qual es coneixerà si cal memòria tècnica simple o projecte executiu. Aquest 
fet condicionarà les dates d’execució. Es disposa de 32.000,00 € al pressupost del 
2021 per a l’adequació.  
 

 Millores en senyalització associada a Mobilitat. S’han assenyalat els punts on ubicar els 
passos de ressalt de goma, consensuats amb membres de la Comissió d’Espai públic i 
seguretat, del Consell. Durant les properes setmanes s’instal·laran. 
 
 

4.Precs i preguntes: 
 
*Es reitera la contrarietat perquè la porta dels Safaretjos de la banda de la rampa està 
avariada i no s’obre, impedint que es pugui emprar aquest vessant accessible. Cal 
reparar-la tot seguit i indicar a la Policia local que l’obrin i tanquin. 
 
*S’expressa inquietud pel fet que unes persones ha proposat la creació d’una colla de 
Diables a la Batllòria i finalment no s’ha donat la oportunitat perquè les promotores han 
preferit implantar-se a Riells i Viabrea. La presidenta explica que les promotores es 
varen adreçar a la Unió Batllorienca en un primer contacte, que se’ls va explicar el 
procés de generació d’una entitat, bo i suggerint el possible vincle/apadrinament per la 
Colla de Diables de Sant Celoni i després d’aquest moment no es varen tornar adreçar 
a l’Ajuntament. Es qüestiona si el sistema d’acollida/atenció a iniciatives similars és 
adequat i es demana que si sorgeixen iniciatives similars se’n doni compte al Consell, 
atès que seria molt bo enriquir el teixit associatiu del poble. 
 
*Es torna a remarcar la necessitat de netejar embornals colmatats. Es traslladarà 
encaridament a Espai públic. 
 
*Es considera que la neteja d’herbes associada a viària no ha millorat malgrat 
l’ampliació del contracte amb l’empresa que presta el servei. La presidenta explica que 
s’ha detectat i s’ha requerit el correcte compliment. 
 
*L’Antoni Comajuan expressa els seus dubtes sobre l’eficàcia del Consell de Poble i diu 
que es planteja deixar d’assistir-hi durant un temps. Exposa que contínuament es 
donen dilacions en l’execució dels projectes, que temes molt importants com l’obertura 
d’una escola bressol, casal de gent gran, espai per a joves no es concreten i a més, els 
membres del Consell sovint no saben què dir a la ciutadania que els pregunta sobre els 
projectes. Es coincideix en què cal dotar-se d’eines per a la comunicació i s’acorda 
impulsar un butlletí on explicar que fa el Consell, què es mou, què no i perquè... La 
difusió es farà digital i en paper per distribuir a establiments comercials. A la propera 
sessió es formularà una proposta al respecte. 
 
 

Sense res més a tractar la presidenta aixeca la sessió quan són les 21.45 hores. 
 
 
La presidenta       Per la secretaria 
 
 
 
 
Anaïs Medina Terradas      Joaquim Colominas Coll 
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